
 
ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DEL PLE CELEBRADA EL 

DIA 13 DE JUNY DE 2002 
 
A la Vila de Montblanc, el dia 13 de juny de 2002, a les 10 del vespre, es reuneix a la 
Sala de Sessions, el Ple de l’Ajuntament en sessió ordinària, sota la Presidència de 
l’Alcalde SR. JOSEP MARIA BORRÀS VIDAL i l’assistència dels Tinents 
d’Alcaldes Srs. JOSEP  ANDREU DOMINGO, GUILLEM JANÉ PUJOL, JOSEP 
MARIA COMBALIA PRATS, FRANCESC BENET RIBÉ i els Regidors Sra. 
NÚRIA PELAY BARGALLÓ, SR. CARLES CARRERAS OLLÉ, SR. XAVIER 
MARTÍ ESPLUGAS, SR. XAVIER HUGUET NAVARRO, SR. JOSEP MARIA 
CAMPDEPADRÓS SANS, SR. JUAN MOLINA DÍAZ,  i SR. JOAN VENDRELL 
VILA, excusant la seva assistència la SRA. MONTSERRAT FARRIOL MOIX,  i 
assistits pel Secretari de la Corporació Sr. JOAN ANTON FONT MONCLÚS, que 
certifica. 
 
 
PRIMER PUNT.-  APROVACIÓ ACTES SESSIONS ANTERIORS 
 
S’aprova per unanimitat l’acta de la sessió ordinària del passat 8 de març 
 
 
SEGON PUNT.- DONAR COMPTE DE LES RESOLUCIONS D’ALCALDIA 
 
Es dóna compte de les Resolucions d’Alcaldia sense cap més incidència. 
 
 
TERCER PUNT: DONAR COMPTE DE LES RESOLUCIONS DE LA 
COMISSIÓ DE GOVERN 
 
Es dóna compte de les resolucions de la Comissió de Govern, sense cap més incidència, 
i de forma expressa dels següents acords adoptats en la comissió de govern del passat 29 
de maig: 
 

- Nomenament com auxiliar administratiu en règim de funcionari Interí, i per 
urgència, de la Sra. PILAR CERVERA AVIÀ  

- Nomenament com administratiu en règim de funcionari Interí de l’Ajuntament 
de Montblanc, i per urgència, de la Sra. ELISA FREIXAS GINÉ. 

 
 
QUART PUNT: APROVACIÓ PROVISIONAL MODIFICACIÓ PLA 
GENERAL PARTIDA COLLET 
 
Sotmès el dictamen a  votació, s’aprova per unanimitat, adoptant-se el següent acord: 
 
Atès que el Ple d'aquest Ajuntament, en la seva sessió del passat  11 de gener, va 
aprovar inicialment la modificació puntual del Pla general de modificació de sector a la 
Partida Collet, entre la Ctra. D’Artesa i l’Autopista A2. L'anunci de l'aprovació inicial 
es va publicar en el B.O.P. núm. 26, de 31 de gener, sense que s’hagin presentat 
al·legacions. 



 
Vistos els articles 59  en  relació amb l’art.  75  del  Decret legislatiu 1/1990, pel qual 
s'aprova la refosa dels textos legals vigents a Catalunya en matèria urbanística, 123 i ss. 
i 161  del Reglament de Planejament, 21.1.j, c i 47.3 de la llei 7/1985,  de 2 d'abril, 
reguladora de les Bases de Règim .   
 
Vist  l'informe  emès per   la Secretaria d'aquest Ajuntament, s’acorda: 
 
PRIMER: Aprovar provisionalment la modificació puntual del Pla General 
d'Ordenació urbana de  Montblanc de modificació de sector a la Partida Collet, entre la 
Ctra. D’Artesa i l’Autopista A2. 
 
SEGON:  Trametre l'expedient complert a la Comissió d’Urbanisme de Tarragona, tot 
instant-ne l'aprovació definitiva. 
 
 
CINQUÈ PUNT: APROVACIÓ CONCERTACIÓ OPERACIÓ DE PRÉSTEC 
 
Pren la paraula el Sr. Huguet, manifestant que no entén perquè hem d’aprovar el préstec 
per Ple, ja que és la primera vegada que es fa així. En d’altres ocasions s’ha fet sempre 
per Comissió de Govern. En aquests moments, l’endeutament de l’Ajuntament de 
Montblanc és molt elevat, sobrepassant-se els 1000 milions de pessetes, comptant el que 
es deu a proveïdors. Sembla que no hi hagi cap tipus de control, i que no se sap ni en 
què ni com es volen gastar els diners. En conseqüència, votaran en contra. 
 
Contesta el Sr. Jané que la intervenció del Sr. Huguet és més pròpia de l’anàlisi dels 
comptes generals, i no d’una operació de préstec. Actualment, el deute viu és d’uns 427 
milions a llarg termini, i 105 a curt. El préstec es sotmet al ple pel seu import, que 
requereix la majoria absoluta. Les inversions afectades ja s’ha executat, i ara s’ha 
d’executar el seu finançament. 
 
Torna a intervenir el Sr. Huguet, que a part del deute viu a llarg i curt termini, s’ha de 
tenir en compte que es deuen més de 400 milions a proveïdors. Això s’ha de pagar, i 
s’ha de tenir en compte. A més, ara estem pagant a 9 mesos data factura. 
 
Sotmès el dictamen a votació, s’aprova per vuit vots a favor dels regidors dels grups 
municipals de CiU i ERC, i 4 vots en contra dels regidors del grup municipal d’ApM, 
adoptant-se el següent acord: 
 
 
Atès que l’Ajuntament de Montblanc ha sol·licitat oferta a diferents entitats financeres 
per a la concertació d’una operació de préstec d’un import de 601.012,10 € pel 
finançament de diferents inversions de l’any 2001 
 
Vistos els articles 49 i següents de la Llei 39/1988, Reguladora de les Hisendes Locals, 
22.2.m  i 47.3.g de la Llei 7/1985, Reguladora de les Bases de Règim Local, base 
onzena de les d'execució del Pressupost 
 
Vist l'informe conjunt de Secretaria i d'intervenció, la legislació aplicable, i les diferents 
ofertes  presentades, s’acorda: 



 
PRIMER: Aprovar la concertació d'una operació de crèdit  amb les següents 
condicions: 
 
- Import: 601.012,10 € 
- Entitat: Caixa Tarragona 
- Termini: 10 anys  
- Tipus d'interès: Euribor trimestral + 0.5 %, sense arrodoniment 
- Amortització trimestral. 
- Sense comissió d’obertura, de no disponibilitat, d’estudi i de cancel·lació anticipada. 
 
SEGON:  Trametre  certificació de  l'import  de  l'operació, tipus d'interès, data de 
venciment, i ingressos que han de cobrir la  devolució  de l'operació, a la Direcció 
General  de  Política Financera. 
 
 
PUNTS D’URGÈNCIA:  
 
Pren la paraula el Sr. Alcalde, per argumentar i justificar la necessitat d’introduir per 
urgència els següents punts a l’ordre del dia:  
 

- Aprovació inicial modificació pla general, modificació de límits sector PP 12 
- Acceptació ajuts PUOIS 
- Aprovació conveni pla Preserva’t.  

 
S’aprova la urgència per unanimitat, entrant-se en el coneixement dels assumptes. 
 
URGÈNCIA 1: Aprovació inicial modificació pla general, modificació de límits 
sector PP 12 
 
Intervé el Sr. Huguet manifestant que estem fent un favor a uns propietaris en relació 
als quals els revaloritzem el terreny, i a més els traiem una línia d’alta tensió que es 
passa pels terrenys del veí. No ho pot recolzar. 
 
Intervé el Sr. Josep Andreu manifestant que qui classificat el PP 12 com a sòl 
urbanitzable programat és l’anterior equip de govern. En d’altres actuacions a aquesta 
zona, a la passada legislatura, es van passar 23 hectàrees directament a sòl urbà sense 
cap tipus de cessió per zones verdes, equipaments o aprofitament, i hi ha empreses que 
encara no han desenvolupat cap projecte en aquests terrenys. En la modificació que ara 
es tramita, es proposa una agrupació de finques amb l’acord de tots els propietaris. S’ha 
reagrupat el SUP prèvia cessió d’aprofitament, vials, zones verdes i equipaments. 
Afegeix que quan s’exerceix un càrrec públic, s’ha d’actuar correctament amb tothom, 
independentment de les relacions d’amistat o enemistat que s’hi tingui. Els ciutadans 
tenen dret a diferir i fins i tot maltractar la institució, però qui està en una institució ha 
d’actuar amb sang freda i sense ànim de revenja. Finalment, i pel que fa a la línia d’alta 
tensió, manifesta que el canvi de traçat el provoca el futur desenvolupament de Frape-
Behr, i tots els afectats n’estan perfectament informats, i hi ha un principi d’acord. 
 
Torna a intervenir el Sr. Huguet, lamentant que tota aquesta informació no es donés a la 
comissió informativa. Pel que fa a les anteriors actuacions urbanístiques, l’Ajuntament 



podria reclassificar els terrenys, per incompliment d’obligacions, i així reconduir la 
situació. Finalment, manifesta que valorar avui el 10 % d’aprofitament és molt agosarat. 
 
Intervé el Sr. Alcalde, manifestant que l’oposició a aquesta modificació és conseqüència 
de conflictes anteriors, i com Alcalde i Ajuntament, s’ha de vetllar per les bones 
solucions, independentment de l’interlocutor.  
 
Sotmès el dictamen a votació, s’aprova per vuit vots a favor dels regidors dels grups 
municipals de CiU i ERC, i 4 vots en contra dels regidors del grup municipal d’ApM, 
adoptant-se el següent acord: 
 
 
Vista  la  proposta de modificació puntual del Pla General de modificació de límits del 
Sector Pla Parcial 12 
 
Vistos els articles  75  en  relació amb els arts. 41 i 59  del Decret legislatiu 1/1990, pel 
qual s'aprova la refosa dels textos legals vigents a Catalunya en matèria urbanística, 
123, 161 en relació amb 76 i ss. del Reglament de Planejament,  22.2.c i 47.3 de la llei 
7/1985,  de 2 d'abril, reguladora de les Bases de Règim  Local, Disposició Transitòria 
Tercera de la Llei 2/2002, de 14 de març, d’urbanisme,  i legislació  concordant. 
 
Vist l’informe emès pel Secretari  de  l'Ajuntament, s’acorda:  
 
PRIMER: Aprovar inicialment la modificació puntual del  Pla general de Montblanc 
descrita en antecedents. 
 
SEGON:  Exposar al públic aquest acord per un  termini  d'un mes, mitjançant  anuncis 
inserits en el Butlletí oficial  de  la Província, i en un dels diaris de més circulació de la 
província. 
 
TERCER: S'acorda la suspensió de l'atorgament de  llicències parcel.lació,  edificació i 
enderrocament en els àmbits  per  als quals le noves determinacions comportin 
modificacions  de  règim urbanístic. 
 
QUART: Sol·licitar els informes pertinents  als  organismes afectats. 
 
CINQUÈ: Notificar aquest acord als propietaris afectats per la modificació. 
 
 
URGÈNCIA 2: Acceptació ajuts PUOIS 
 
Sotmesa la proposta d’acord a votació, s’aprova per unanimitat, adoptant-se el següent 
acord: 
 
Atès que l’Ajuntament de Montblanc té inclosa la següent obra en el PUOIS any 2000:  
 

- Títol: Renovació de la xarxa de distribució d’aigua potable de Lilla 
- Programa: Nuclis agregats 
- Número obra: 2000/0042-PG 

 



S’acorda: 
 
PRIMER: Acceptar les ajudes incloses en el Programa esmentat per finançar l’obra 
descrita. 
 
SEGON: Acceptar la normativa aprovada per desenvolupar el pla. 
 
TERCER: Considerar garantida la seva capacitat de gestió administrativa i tècnica 
perquè les obres s’executin amb normalitat i designar les següents persones: 
 

- Director facultatiu: Rafel Cabré Vidal. 
- Títol professional: Enginyer tècnic. 

 
QUART: Es compromet a solucionar, al seu càrrec exclusiu, qualsevol incidència que 
sobrevingui abans de l’inici de les obres o durant la seva execució 
 
 
URGÈNCIA 3.- Aprovació conveni pla Preserva’t 
 
Sotmès el dictamen a votació, s’aprova per unanimitat, adoptant-se el següent acord:  
 
Atès que per part del Departament de Sanitat i Seguretat Social de la Generalitat de 
Catalunya s’ha procedit a la redacció i presentació del Programa “Preserva’t”, com 
iniciativa del Pla per a l’accessibilitat dels joves als preservatius que està portant a terme 
el Programa per a la prevenció i l’assistència de la Sida. 
 
Atès que aquest programa ja s’està duent a terme a diferents punts del territori català de 
forma exitosa, amb col·laboració amb entitats locals i comarcals. 
 
Vista la proposta de conveni de col·laboració entre el Departament de Sanitat i Seguretat 
Social i l’Ajuntament per millorar l’accessibilitat dels joves als preservatius a través de 
màquines expenedores de tabac, per a la prevenció de la transmissió sexual de la 
infecció per l’HIV/SIDA (programa PRESERVAT), s’acorda: 
 
Aprovar el conveni descrit en antecedents, autoritzant l’Alcalde President per a la seva 
signatura i execució.  
 
 
SISÈ PUNT: PRECS I PREGUNTES 
 
Pren la paraula el Sr. Huguet recordant les preguntes pendents de contestar d’anteriors 
plens, i més en concret sobre les entrades del Museu Palau Ferré, la Pedrera de la Vall, i 
l’abocador de runes de Camp Magre. 
 
Contesta el Sr. Josep Andreu, en relació a la pedrera de La Vall, que està al terme 
municipal de Vilaverd, i en conseqüència no depèn de l’Ajuntament de Montblanc. 
Afegeix que els terrenys estan afectats per expropiació per les obres del TGV. 
Actualment s’està treballant en la restauració de la pedrera, i s’està discutint quin tipus 
d’intervenció s’hi ha de fer. S’han visitat altres pedreres en les que s’han fet tancaments 



de pintat. Serà la primera vegada que a l’Estat Espanyol es desenvolupa un tractament 
d’aquests.  
 
Pel que fa a l’abocador de Camp Magre, hi va haver un moment en el qual l’abocador es 
va col·lapsar, plantejant-se una ampliació per expropiació, i es van utilitzant altres 
terrenys. Per poder-lo legalitzar, l’abocador hauria de ser comarcal. Si és municipal, no 
ens l’autoritzaran. 
 
No havent-hi més assumptes a tractar, s’aixeca la sessió a dos quarts de dotze del 
vespre, i per constància del que s’hi ha tractat i dels acords adoptats, s’estén la present 
acta que signa el Sr. Alcalde, junt amb el Secretari, que certifica. 
 
DILIGÈNCIA: Per fer constar que aquesta acta consta de  3 folis números                a 
                  , ambdós inclosos. 
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